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Studierådsmötesprotokoll 2013–04–17

Närvaro: Daniel Lundell Studierådsordförande
Christian Hernvall Studierådssekreterare
Carolina Sartorius Jämlikhetsombud, Funktionär inom Studierådet, t.o.m §5.1
Christina Schmidt
Axel Keskikangas
Hampus Mauritzon
Souzan Meana Funktionär inom Studierådet
Christian Lindgren Studierådets Webbansvarig, fr.o.m §12
Fredrik Åkerberg Funktionär inom Studierådet
Björn Lindquist Funktionär inom Studierådet
Jens Elofsson Vice Studierådsordförande, Medrepr. UN1

§1 OFMÖ Studierådsordförande Daniel Lundell förklarade mötet öppnat
kl 12:06.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att flytta punkt 10 Jämlikhet till punkt 5.1.

att godkänna dagordning med ovanstående ändringar.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2013-03-06 och 2013-03-20 med redak-
tionella ändringar.

§5.1 Jämlikhet Daniel meddelade att jämlikhetspolicyn som Carolina Sartorius
och Alexander Pieta Theofanous arbetat med är klar och har bliv-
it godkänd av styrelsen på Datatekniksektionen. Den kommer
inom kort läggas upp på sektionens hemsida.

Carolina Sartorius meddelade att hon och Josefin vill hålla en
jämlikhetskväll. Det finns många åsikter om jämlikhet på Datatekniksek-
tionen, varav många lyfts fram i och med händelser på senare tid.
Det vore positivt om dessa åsikter kunde delas och diskuteras
i ett bra forum. Kvällen kommer att bestå av undervisning om
bland annat lagstiftningen gällande jämlikhet och likabehandling,
vilket sedan följs av diskussion av jämlikhetsrelaterade frågor.
Passande lokal ska kollas upp. Sponsring ska sökas hos Studievä-
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gledningnen vilket kan användas till att bjuda på mat. En brevlå-
da kommer att placeras ut som studenter kan posta punkter i
som de önskar ta upp. Kvällen kommer preliminärt att hållas
den 7:e maj.

Alexander Pieta Theofanous föreslog att fråga Studieväglednin-
gen om de vill ge en kortare undervisning under kvällen.

Daniel Lundell föreslog att affischer kan sättas upp och att en ny-
het kan läggas upp på hemsidan.

§6 Meddelanden Carolina Sartorius meddelade att Proud Tech anordnar en HBTQ-
sittning med tema Tusen Och En Natt fredagen den 26:e april.
Det är möjligt att köpa biljetter fram till och med söndag 2013-
04-21.

Daniel Lundell meddelade att nya heltidare ska väljas på Teknologkåren
på måndag. Daniel själv ställer upp som kanditat.

Alexander Pieta Theofanous kandiderar till Studierådsordförande
på Datateknikniksektionens Vårterminsmöte som hålls ikväll.

§7 Information externa
representanter

Daniel Lundell meddelade att Utbildningsnämnd A höll möte i
torsdags. Där godkändes kursplaner med ett antal småändringar.
Det ska tillsättas en projektgrupp som ska ta fram masterspro-
gram.

Daniel meddelade även att han var på SRX igår, dit även vice
Studierådsordförande ska få följa med i framtiden. Högskolever-
kets kvalitétsundersökning som behandlar olika högskolor kom-
mer snart. I framtiden kommer information från undersöknin-
gen presenteras på hemsidan antagning.se, vilket kommer visa
vilken kvalité skolan man söker till håller. Lunds Universitets
studenträttighetslista diskuterades också. Enligt studenter så står
det för lite i den medan Lunds Universitet tycker att det står för
mycket.

§8 Valärenden och
nomineringar

Inga nomineringar.

§9 Gyllene Pekpinnen Daniel Lundell uppmuntrade studenter att skicka in nominer-
ingar inför Gyllene Pekpinnen, eftersom en vinnare snart ska ko-
ras. Priset kommer att delas ut på Gasquen.

2 (4)



DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
STUDIERÅDET

Protokoll SRD14
2013–04–17

§11 Pluggfik Daniel Lundell informerade om att Pluggfik ska hållas i LED-
cafét på måndag den 22:a (2013-04-22), där Studieråden på Datateknik
och Elektroteknik kommer att hjälpas åt.

§12 Avslutade kurser Daniel Lundell sade att en del studenter tyckte att föreläsningar-
na var lätta i kursen Internet Inuti.

Daniel Lundell informerade om att utvärderingar och CEQ-möten
kan fås även till frivilliga kurser, såvida man säger till någon
ansvarig, exempelvis Studierådsordförande.

Christian Lindgren tyckte att tentamen i kursen Artificiell Intel-
ligens var minst sagt intresant och att den behövde förbättras.

Axel Keskikangas upplyste om att omtentamen i kursen Matem-
atisk Statistik hade uppgifter identiska med uppgifter på tidigare
tentamina. Detta har varit fallet även i andra kurser.

§13 Pågående kurser Daniel Lundell och Alexander Pieta Theofanous tyckte att det
är svårt att förstå och att hänga med i föreläsningarna i kursen
Kösystem, och att det är väldigt stor skillnad i svårighetsgrad
mellan materialet på övningar och föreläsningar. Souzan påpekade
lugnande att kursens laborationer håller en normal nivå och att
standarduppgifter brukar finnas på tentamen, vilket gör kursen
mindre påfrestande.

Axel Keskikangas tyckte att laborationerna i kursen Konstruk-
tion av inbyggda system behöver förbättras. Studenter ska im-
plementera svår kod som kan strula på många sätt, det finns fel
i miljön som används och det är inte möjligt att testa sina lös-
ningar innan laborationens gång. För tillfället är laborationerna
endast två timmar långa. Axel önskar att laborationstiden för-
längs och/eller att det ska vara möjligt att testa sina lösningar
innan laborationen.

Christian Lindgren tyckte att projektet i kursen Intelligenta Sys-
tem är intressant.

Daniel tyckte att projektet i kursen Ingenjörsprocessen Ekonomi
och Kvalite än så länge flyter på bra.
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Christian Lindgren påpekade att det finns ett indirekt krav på att
studenter ska äga en dator i kursen Numerisk Analys, eftersom
Matlab behövs till övningar och inlämningar. Dock är det möjligt
för studenter som har pekplattor och/eller smartphones att an-
vända Mathworks molntjänst som alternativ.

§14 Övrigt Alexander Pieta Theofanous undrade om det går att samläsa kurs-
er som går parallellt och där den ena är förkunskapskrav till den
andra, vilket diskuterats på tidigare studierådsmöten. Daniel up-
plyste om att det var möjligt.

Daniel Lundell meddelade att en del kurser har fått dåligt betyg
på CEQ-enkäter flera år i rad, vilket ska ses över.

Daniel Lundell tyckte att Matlab bör läras ut tidigt under Datateknikut-
bildningen.

Christina Schmidt meddelade att det är Whisky-provning den
10:e maj.

§15 OFMA Mötesordförande Daniel Lundell förklarade mötet avslutat kl 12:53.

Vid protokollet

Christian Hernvall
Studierådssekreterare

Justeras

Daniel Lundell
Studierådsordförande
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